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ROMÂNIA 

CONSILIUL JUDEŢEAN COVASNA 

 

 

 

PROCES-VERBAL 

încheiat cu ocazia lucrărilor şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Covasna, din 

data de 16 ianuarie 2025, ora 12,00 

 

 

Tamás Sándor-Președintele Consiliului Județean Covasna 

Convocarea Consiliului Judeţean Covasna în şedinţă ordinară pentru astăzi, 16 

ianuarie 2025, ora 12,00 s-a făcut în conformitate cu prevederile art. 178 alin. (1) precum 

și art. 134 alin. (1) lit. a) și alin. (5), coroborat cu art. 179 din Ordonanța de urgență a 

Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările 

ulterioare, în baza Dispoziţiei Preşedintelui Consiliului Judeţean Covasna nr. 3/9 

ianuarie 2025, consilierii judeţeni fiind invitaţi prin adresa nr. 184/9 ianuarie 2025. 

 Proiectul ordinii de zi a şedinţei a fost adus la cunoştinţa publică în publicația 

„Observatorul de Covasna” și „Háromszék”. 

 

Îl rog pe domnul Sztakics István-Attila, secretarul general al județului, să facă 

prezența.  

Sztakics István-Attila: Stimate domnule Președinte, stimați consilieri județeni! 

La ședința de astăzi, sunt prezenți 25 de consilieri județeni din cei 29 în funcţie. 

Lipsesc consilierii Bocan Ioan-Marcel, Colțea Iosif, Lung Laszlo-Zsolt și Tusa Adroján, 

respectiv este prezent și Președintele Consiliului Județean Covasna, deci sunt prezenți 

în total 26 de persoane cu drept de vot. 

 

Tamás Sándor: Mulţumesc. 

Constat că sunt îndeplinite condiţiile cerute de lege pentru convocarea 

consiliului, şedinţa este legal constituită, fiind prezenţi 26 de persoane cu drept de vot, 

drept urmare declar deschise lucrările şedinţei Consiliului Judeţean Covasna. 

Înainte de toate, doresc să vă informez că, după cum se vede, avem oaspeți în 

sală, avem o delegație din Raionul Cimișlia din Republica Moldova. Raionul Cimișlia 

este raion înfrățit cu Județul Covasna de câțiva ani de zile. 

Delegația este condusă de domnul Adrian Tălmaci, Președintele Consiliului 

Raional Cimișlia, care să stă lângă mine. 

La delegație mai participă Gheorghe Netedu, secretarul Consiliului Raional 

Cimișlia, doamna Olesea Răcilă șefa Direcției Finanțe Cimișlia. În Moldova direcția de 

finanțe aparține de Consiliul Raional, care ar fi bine și la noi.  

Face parte din delegație și domnul Sergiu Andronachi, Primarul orașului 

Cimișlia.  

Vă mulțumim că ați acceptat invitația. Din cele patru persoane din delegație, trei 

sunt prima dată în Județul Covasna, chiar și domnul Președinte Tălmaci și îl rog pe 

dânsul să ne spună câteva vorbe și primele impresii din județul nostru. 

Adrian Tălmaci- Președintele Consiliului Raional Cimișlia 
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Stimate domnule Președinte, domnule vicepreședinte și stimați consilieri 

județeni! 

În numele meu personal și a întregului Raion Cimișlia vă transmit un salut 

călduros și cum spunea Aristotel „prietenia însemnă două suflete într-un trup” și noi 

considerăm că Raionul Cimișlia și Județul Covasna sunt prieteni și vom continua 

prietenia până la nesfârșit și vom fi prieteni în continuare.  

Doresc să mulțumesc domnului Președinte pentru toată deschiderea pe care o 

are către noi, către Raionul Cimișlia. 

Avem o colaborare foarte bună în mai multe domenii și sper să continuăm 

această colaborare. 

Vă doresc mult succes, sănătate și ceea ce faceți, să faceți pentru cetățenii 

Județului Covasna și vă urez un sincer La mulți ani! 

Tamás Sándor: Vă mulțumim respectuos! 

Doresc să vă spun că domnul Președinte face parte din partidul doamnei Maia 

Sandu, pro European și chiar discutasem punctual despre programe de care noi avem 

deja cunoștință de câțiva ani de zile, pentru că sperăm și noi că Republica Moldova va 

intra în Uniunea Europeană și desigur se vor deschide atunci posibilitățile de investiții 

în infrastructura rutieră, de gestionarea deșeurilor etc., domenii în care putem să le 

transmitem experiența noastră prin care am trecut, experiențe bune sau mai puțin bune. 

Calea noastre pe viitor este calea unei colaborări practice, despre asta am discutat 

și pe care dorim, pentru că asta este menirea noastră și este și menirea conducerii 

Consiliului Raional Cimișlia.  

 

La lucrările şedinţei de astăzi participă de drept secretarul general al judeţului 

Covasna, iar în calitate de invitaţi participă:  

- Dl. Török Sándor – director, Societatea Drumuri și Poduri Covasna SA; 

- directorii executivi/ directorii executivi adjuncţi ai direcţiilor şi şefii 

serviciilor/ compartimentelor de specialitate din cadrul aparatului de 

specialitate al Consiliului Judeţean Covasna; 

- reprezentanţii mass-media. 

 

Procesul-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Covasna din data de 

20 decembrie 2024, a fost făcut public, a putut fi studiat pe site-ul Consiliului Judeţean 

Covasna www.cjcv.ro, respectiv la sediul Consiliului Judeţean Covasna, în vederea 

formulării eventualelor contestaţii la conţinutul acestuia. 

 

Vă consult, dacă aveţi obiecţii la conţinutul procesului-verbal? 

 

Nefiind, supun la vot procesul-verbal al şedinţei menţionate mai înainte. 

Cine este pentru? 26 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

Cu 26 de voturi s-a aprobat procesul-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului 

Judeţean Covasna din data de 20 decembrie 2024. 

 

http://www.cjcv.ro/
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La fel și Procesul-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Covasna 

din data de 8 ianuarie 2025, a fost făcut public, a putut fi studiat pe site-ul Consiliului 

Judeţean Covasna www.cjcv.ro, respectiv la sediul Consiliului Judeţean Covasna, în 

vederea formulării eventualelor contestaţii la conţinutul acestuia. 

 

Vă consult, dacă aveţi obiecţii la conţinutul procesului-verbal? 

 

Nefiind, supun la vot procesul-verbal al şedinţei menţionate mai înainte. 

Cine este pentru? 26 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

Cu 26 de voturi s-a aprobat procesul-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului 

Judeţean Covasna din data de 8 ianuarie 2025. 

 

Stimaţi consilieri, 

Cunoaşteţi proiectul ordinii de zi, iar materialele şedinţei de astăzi v-au fost puse 

la dispoziție în format electronic pe site-ul oficial al Consiliului Judeţean Covasna.  

 

Înainte de a vă prezenta proiectul ordinii de zi, în condițiile art. 135 alin. (8) din 

Codul administrativ, vă rog să fiți de acord cu suplimentarea acestuia cu încă două 

proiecte de hotărâri și anume:  

1. Proiect de hotărâre privind utilizarea excedentului anilor precedenți al 

bugetului local pentru acoperirea temporară a golurilor de casă a secțiunii de 

dezvoltare a bugetului local în anul 2025; 

2. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Covasna 

nr. 77/2024 privind stabilirea salariilor de bază aferente funcţiilor publice şi 

contractuale din cadrul familiei ocupaţionale „Administraţie”, utilizate în 

cadrul aparatului de specialitate al Consiliului Județean Covasna şi în cadrul 

instituțiilor și serviciilor publice din subordinea Consiliului Judeţean 

Covasna. 

 

Suplimentarea proiectului ordinii de zi se motivează cu faptul că pentru a 

putea efectua plăți până la aprobarea legii bugetului de stat pe anul 2025 pentru 

investiții este necesară aprobarea utilizării sumei de 22.000 mii lei din excedentul 

anilor precedenți, pentru acoperirea golurilor temporare de casă a secțiunii de 

dezvoltare a bugetului local în cursul anului 2025. 

Valoarea finală a excedentului anilor precedenți din care propunem alocarea 

sumei de 22.000 mii lei, a fost comunicată de către Ministerul Finanțelor Publice în 

data de 13.01.2025, motiv pentru care proiectul de hotărâre nu s-a putut cuprinde în 

dispoziția de convocare a ședinței ordinare de astăzi. Completarea ordinii de zi a 

ședinței este necesară pentru a putea efectua plățile aferente fondurilor externe 

nerambursabile ajunse la scadență în luna ianuarie 2025, ulterior datei de convocare a 

ședinței de astăzi. 

 

În ceea ce privește Proiectul de hotărâre pentru modificarea Hotărârii 

Consiliului Județean Covasna nr. 77/2024, completarea ordinii de zi este necesară în 

http://www.cjcv.ro/
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vederea stabilirii cadrului legal pentru plata drepturilor salariale aferente lunii 

ianuarie pentru acele persoane ale căror salarii de bază au fost influențate de majorarea 

salariului de bază minim brut pe ţară garantat în plată. 

Având în vedere cele de mai sus, propun să fiți de acord cu suplimentarea 

ordinii de zi a ședinței ordinare a Consiliului Județean Covasna de astăzi cu cele 

două proiecte de hotărâri. 

 

Subliniez că Proiectele de hotărâri au fost prezentate în comisiile de specialitate. 

 

Supun aprobării plenului propunerea de mai înainte. 

 

Cine este pentru? 26 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

Cu 26 de voturi s-a aprobat propunerea domnului președinte. 

 

Astfel, în proiectul ordinii de zi avem înscrise următoarele probleme: 

1. Proiect de hotărâre privind alegerea vicepreşedintelui Consiliului Judeţean 

Covasna; 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui ajutor de minimis individual 

sub forma majorării capitalului social al societății Drumuri și Poduri Covasna 

S.A.; 

3. Proiect de hotărâre pentru modificarea anexei nr. 1 la Hotărârea Consiliului 

Județean Covasna nr. 60/2016 cu privire la stabilirea normativului de dotare cu 

autoturisme, a consumului lunar de carburanţi pentru Consiliul Judeţean 

Covasna şi instituţiile publice de interes judeţean, precum și a numărului de 

autoturisme pentru activități specifice desfășurate de Consiliul Județean 

Covasna; 

4. Proiect de hotărâre pentru modificarea anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului 

Județean Covasna nr. 76/2024 privind aprobarea Organigramei, Statului de 

funcții și a Regulamentului de organizare și funcționare ale aparatului de 

specialitate al Consiliului Județean Covasna; 

5. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 

Județului Covasna în Adunarea Generală a Asociației de dezvoltare 

intercomunitară ”Sistem Integrat de Management al Deșeurilor în județul 

Covasna”; 

6. Proiect de hotărâre privind utilizarea excedentului anilor precedenți al bugetului 

local pentru acoperirea temporară a golurilor de casă a secțiunii de dezvoltare a 

bugetului local în anul 2025; 

7. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Covasna nr. 

77/2024 privind stabilirea salariilor de bază aferente funcţiilor publice şi 

contractuale din cadrul familiei ocupaţionale „Administraţie”, utilizate în cadrul 

aparatului de specialitate al Consiliului Județean Covasna şi în cadrul instituțiilor 

și serviciilor publice din subordinea Consiliului Judeţean Covasna. 

8. Diverse 
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Înainte de aprobarea ordinii de zi, vă informez că, proiectele de hotărâri au 

fost avizate favorabil în comisiile de specialitate.  

 

Vă consult dacă aveţi observaţii la proiectul ordinii de zi? 

Nu sunt. 

Supun aprobării proiectul ordinii de zi al şedinţei de astăzi. 

Cine este pentru? 26 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

Cu 26 de voturi s-a aprobat ordinea de zi a şedinţei de astăzi. 

 

Înainte de a intra în dezbaterea ordinii de zi, doresc să fac câteva precizări, şi 

anume: 

1.) – potrivit art. 228 alin. (1) și (2) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 

57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, nu pot 

lua parte la deliberarea şi adoptarea hotărârilor consilierii care au un interes personal în 

problema supusă dezbaterii. Dacă sunt asemenea situaţii consilierii sunt obligaţi să 

anunţe înainte de începerea dezbaterilor interesul personal pe care-l au în problema 

respectivă. 

2.) - pentru adoptarea proiectelor de hotărâri de la punctele 3, 4, 5 și 7 este 

necesar votul majorităţii consilierilor prezenți la ședință. 

– pentru adoptarea proiectelor de hotărâri de la punctele 1, 2 și 6 este necesar 

votul majorităţii consilierilor în funcție.  

 

Se intră în dezbaterea ordinii de zi. 

 

La primul punct al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

alegerea vicepreşedintelui Consiliului Judeţean Covasna; 

 

Precum se știe, UDMR a câștigat toate locurile de deputat și senator în județ 

astfel doamna vicepreședinte Kondor Ágota a câștigat un mandat de senator în 

Parlamentul României și conform legislației în vigoare și-a depus demisia din funcția de 

consilier județean.  

Având în vedere demisia doamnei Kondor Ágota din funcția de vicepreședinte 

al Consiliului Județean Covasna se impune alegerea unui alt consilier județean în 

funcția de vicepreședinte devenită vacantă.  

Propunerile de candidaţi pentru funcţia vacantă de vicepreşedinte al Consiliului 

Județean Covasna se fac de către grupurile de consilieri.  

Alegerea vicepreședintelui se face prin vot secret, cu majoritate absolută. 

Potrivit art. 5 „cc” din O.U.G. nr. 57/2019, cu modificările şi completările 

ulterioare, prin: „ majoritate absolută este primul număr natural strict mai mare decât 

jumătate din totalul membrilor în funcție a organului colegial”, însemnă 16 voturi. 

 

Hotărârile cu caracter individual cu privire la persoane se iau întotdeauna prin 

vot secret. 

Drept urmare, vom folosi buletine de vot pentru alegerea vicepreşedintelui.  
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Faţă de cele prezentate vă rog să faceţi propuneri, pentru funcţia de 

vicepreşedinte al Consiliului Judeţean Covasna. 

Henning Laszlo-Ianos: Din partea Fracțiunii UDMR propun pe domnul consilier 

Gáj Nándor.  

Tamás Sándor: Mulțumim! 

Alte propuneri dacă sunt! 

Nu sunt. 

 

Întreb pe domnul consilier Gáj Nándor dacă acceptă desemnarea? 

Gáj Nándor: Da, accept.  

 

Vă consult dacă mai sunt şi alte propuneri. 

Constat că a fost înregistrat un singur candidat pentru  alegerea  

vicepreşedintelui în persoana domnului Gáj Nándor din partea grupului de consilieri 

UDMR. 

 

Până când colegii pregătesc buletinele de vot, suspendăm acest punct și mergem 

mai departe.  

 

La punctul doi al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea acordării unui ajutor de minimis individual sub forma majorării capitalului 

social al societății Drumuri și Poduri Covasna S.A.; 

 

Este prezent domnul director Török Sándor, dacă sunt întrebări dânsul știe toate 

amănuntele și va răspunde la întrebări. 

Această hotărâre era să adoptăm în luna decembrie dar nu a sosit Avizul 

Consiliului Concurenței și după terminarea ședinței în 30 de minute a sosit și avizul.   

 

Vă consult dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Váncza Tibor-István: Domnule președinte, la acest punct nu particip la 

deliberare și la vot.  

Tamás Sándor: Mulțumesc! 

Alte intervenții dacă sunt? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 25 de voturi 

Este cineva contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

Nu a participat la vot domnul consilier Váncza Tibor-István, conform art. 228 

alin. (1) și (2) din O.U.G. nr. 57/2019, cu modificările și completările ulterioare. 

În urma supunerii la vot, cu 25 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 
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La punctul trei al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre pentru 

modificarea anexei nr. 1 la Hotărârea Consiliului Județean Covasna nr. 60/2016 cu 

privire la stabilirea normativului de dotare cu autoturisme, a consumului lunar de 

carburanţi pentru Consiliul Judeţean Covasna şi instituţiile publice de interes judeţean, 

precum și a numărului de autoturisme pentru activități specifice desfășurate de 

Consiliul Județean Covasna; 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt. 

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 26 de voturi 

Este cineva contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 26 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul patru al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre pentru 

modificarea anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului Județean Covasna nr. 76/2024 privind 

aprobarea Organigramei, Statului de funcții și a Regulamentului de organizare și 

funcționare ale aparatului de specialitate al Consiliului Județean Covasna; 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 26 de voturi 

Este cineva contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 26 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

Între timp s-au confecționat buletinele de vot așa că reluăm primul punct de pe 

ordinea de zi.  

 

Îl rog pe domnul secretar general Sztakics István-Attila să explice tehnica votării 

şi  să distribuie, pe baza listei nominale a consilierilor, buletinele de vot completate. 

Domnul secretar general Sztakics István-Attila, prezintă tehnica votări așa cum 

este reglementat de ROF al Consiliului Județean Covasna și distribuie buletinele de vot.   

 

Rog comisia de numărare a voturilor să verifice şi să sigileze urna, iar după 

votare să procedeze la numărarea voturilor şi la redactarea procesului–verbal. 

Are loc votarea.  

După numărarea voturilor, se reiau lucrările şedinţei. 
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Tamás Sándor - Preşedintele Consiliului Judeţean Covasna 

Îl rog pe dl. Váncza Tibor-István preşedintele comisiei de numărare a voturilor 

să prezinte procesul - verbal încheiat cu ocazia numărării voturilor pentru alegerea 

vicepreşedintelui Consiliului Judeţean Covasna. 

Váncza Tibor-István: Prezintă procesul verbal. 

 

(Cei din sală aplaudă.) 

 

Îl știu pe domnul Gáj Nándor din anul 2007, era un copil mai mic, din anul 2008 

a fost voluntar în campania mea electorală împreună cu soția sa, atunci încă erau 

prieteni, din anul 2012 este consilier județean, din 2013 este directorul Școlii Populare 

de Arte și Meserii din Sfântu Gheorghe și de azi încolo îl invit să stea în partea cealaltă a 

sălii, adică la prezidiu.  

Gáj Nándor - Vicepreşedintele Consiliului Judeţean Covasna 

Dacă îmi permiteți doresc să spun trei gânduri foarte scurte. 

Mulțumesc pentru încredere! 

Numărul meu de telefon nu se schimbă! 

Eu știu numerele voastre de telefon! 

Vă mulțumesc! 

 

Tamás Sándor: Mulțumim! 

Din rezultatul votării reiese că domnul Gáj Nándor a obţinut votul majorităţii 

consilierilor în funcţie, adică 26 de voturi „pentru”, deci a fost ales în funcţia de 

vicepreşedinte al Consiliului Judeţean Covasna. 

Alegerea vicepreşedintelui Consiliului Judeţean Covasna trebuie consemnată 

într-o hotărâre. 

Permiteți-mi să prezinte Proiectul de hotărâre privind alegerea vicepreşedintelui 

Consiliului Judeţean Covasna. 

Prezintă proiectul de hotărâre.  

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

 

Supun la vot Proiectul de hotărâre. 

Cine este pentru? 26 de voturi 

Este cineva contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

Cu 26 de voturi „pentru” s-a adoptat Hotărârea privind alegerea vicepreşedintelui 

Consiliului Judeţean Covasna. 

 

La punctul cinci al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

acordarea unui mandat special reprezentantului Județului Covasna în Adunarea 

Generală a Asociației de dezvoltare intercomunitară ”Sistem Integrat de Management al 

Deșeurilor în județul Covasna”; 
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Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi 

completări, probleme de ridicat? 

Ambrus József: Domnule Președinte, la acest punct nu particip la deliberare și la 

vot. 

Tamás Sándor: Bine. Mulțumim! 

Alte intervenții dacă sunt? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 25 de voturi 

Este cineva contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

Nu a participat la vot domnul consilier Ambrus József, conform art. 228 alin. (1) 

și (2) din O.U.G. nr. 57/2019, cu modificările și completările ulterioare. 

În urma supunerii la vot, cu 25 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul șase al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

utilizarea excedentului anilor precedenți al bugetului local pentru acoperirea; 

 

Vă consult dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Henning Laszlo-Ianos: Stimate domnul Președinte, stimați consilieri! 

În ceea ce privește acest proiect de hotărâre, pentru o utilizare mai eficientă a 

excedentului anilor precedenți, propun modificarea titlului hotărârii respectiv 

modificarea articolului 1 a hotărârii după cum urmează: propun ca titlul hotărârii să fie 

„privind utilizarea excedentului anilor precedenți al bugetului local pentru finanțarea 

cheltuielilor secțiunii de dezvoltare a bugetului local în anul 2025”, iar modificarea 

articolului 1 „Se aprobă utilizarea sumei de 22.000 mii lei din excedentul anilor 

precedenți al bugetului local pentru finanțarea cheltuielilor secțiunii de dezvoltare a 

bugetului local în anul 2025.” 

Tamás Sándor: Mulțumesc! 

Doresc să vă informez că această modificare a fost discutată în prealabil de către 

domnul Vicepreședinte Henning Laszlo-Ianos și specialiștii din aparatul de specialitate, 

cu cei de la Administrația Județeană a Finanţelor Publice Covasna și au căzut de acord 

ca această formulare este cea mai perfectă formulare. 

 

Vă consult dacă sunt și alte intervenții? 

Nu sunt.  

Supun la vot modificarea titlului hotărârii așa cum a fost formulat de domnul 

vicepreședinte Henning Laszlo-Ianos.  

Cine este pentru? 26 de voturi 

Este cineva contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 26 de voturi „pentru”, se aprobă modificarea titlului 

hotărârii. 
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Supun la vot propunerea de modificare a art. 1 din hotărâre în forma propusă de 

domnul Vicepreședinte. 

 

Cine este pentru? 26 de voturi 

Este cineva contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 26 de voturi „pentru”, se aprobă modificarea art.1 

din hotărâre. 

 

Supun la vot Proiectul de hotărâre în forma modificată.  

 

Cine este pentru? 26 de voturi 

Este cineva contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 26 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea în forma 

modificată. 

 

La punctul șapte al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre pentru 

modificarea Hotărârii Consiliului Județean Covasna nr. 77/2024 privind stabilirea 

salariilor de bază aferente funcţiilor publice şi contractuale din cadrul familiei 

ocupaţionale „Administraţie”, utilizate în cadrul aparatului de specialitate al 

Consiliului Județean Covasna şi în cadrul instituțiilor și serviciilor publice din 

subordinea Consiliului Judeţean Covasna; 

 

Vă consult dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 26 de voturi 

Este cineva contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 26 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul opt al ordinii de zi avem cuprins Diverse. 

 

Vă întreb dacă aveți intervenții, probleme de discutat în cadrul punctului 

Diverse? 

Nu sunt. 

 

Am dezbătut şi am hotărât în problemele înscrise pe ordinea de zi. 

Vă mulţumesc pentru participarea la ședință, pentru operativitate! 

Mulțumesc oaspeților noștri că au avut răbdarea să guste puțin din atmosfera 

ședințelor noastre, care este una corectă! 
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Chiar, am spus domnului Președinte că de câțiva ani de zile 

întotdeauna avem discuții prealabile aprofundate în comisii de specialitate sau în 

grupuri politice, dar când venim în plen suntem unitari și asta însemnă că putem să ne 

ocupăm cu dezvoltarea județului și a localităților, spre deosebire de alte județe din 

România  unde sunt certuri interminabile și care nu duc la bun sfârșit.  

Noi am ales calea colaborării! 

Vă doresc o după masă plăcută! 

Închid ședința! 

 

Preşedinte,  Secretar general al judeţului Covasna, 

TAMÁS Sándor SZTAKICS István-Attila 


